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Zápis ze zasedání farní rady v neděli 22. listopadu 2009 
 

Účast: 11 členů z 12. Pan Pavlíček se omluvil z důvodu zaměstnání. 
 
Setkání mělo spíše ráz informativní.  
 
Otec Mikuláš informoval o pracích, které se provedly na kostele – vyčištění 
okapů provedeno firmou Fojtasek a výměna oken a dveří na terase farní budovy, 
které provedl truhlář pan Žák. Informoval také o objednané práci – pokrytí 
terasového prostoru od firmy Adam z Třebíče. 
 
Na jaro byla přesunuta další činnost:  
a) oplocení farní zahrady 
b) řešení vlhkosti ve farní budově (v přízemí – kuchyň a vedlejší místnost). 
 
Byl také dán návrh na adopci na dálku, že bychom jako farnost mohli podpořit 
nějaké dítě z misijních oblastí (případně založit tzv. farní charitu). Byl dán čas 
na rozmyšlenou. 
 
Další setkání bylo navrhnuto na konec února 2010, kde se konkrétněji domluví 
další kroky případných oprav. 
 
Byla shrnutá činnost v roce 2009 a s uspokojením konstatováno, že se mnohé 
podařilo a například ples či farní den, by se měl stát tradicí. Je to něco, co 
upevňuje naše vztahy v rámci farnosti a byly na to pozitivní reakce.  
 
Otec Mikuláš všem poděkoval za veškerou pomoc a snahu a vyjádřil 
spokojenost s činností ve farnosti v různých oblastech. 
 
Následovala modlitba s požehnáním a tím bylo třetí setkání farní rady ukončeno.  
 

 


